### 東華三院馬振玉紀念中學 活動通告 130/24-25

### 情境為本學生領袖成長思維培訓計劃

「CGM-學生領袖培訓(Growth-活動設計師證書課程)」取錄通知

敬啟者:

為進一步鞏固及提升各學生領袖的領導才能,以及加強大專學長與在校同學之關係,本校將於本學年舉辦一項的跨組別學生領袖訓練課程,對象為所有獲團隊負責老師推薦的中二至中五學生領袖。培訓計劃包括於5月2日至5月4日三日兩夜訓練營,詳情請留意4月份的家長通告。

請於三月十七日(星期一)或之前簽妥電子通告回條,以便統籌辦理。如對上述活動有任何疑問,請致電 2443 9899 與錢明榮老師聯絡。

此致 貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長

東華三院 東華三院 馬振玉 紀念中學

二零二五年三月十四日

0	
 	`
 ~ \	

## 東華三院馬振玉紀念中學

班號:\_\_\_\_

	<u>活動地告</u>	130/24-25			
	情境為本學生領袖	成長思維培訓計劃			
「CGM-學生領袖培訓(Growth-活動設計師證書課程)取錄通知」					
敬覆者:本人	為 班學生	之家長,已知悉上並	龙培訓計劃。本人		
	·弟參加情境為本學生領袖成長思 注書課程)工作坊」。同時,定當督 [及指導。	• • • • • • • • • • • • • • • • • • • •			
□ 不同意敝	·子弟參加上述課程。				
此覆 東華三院馬振	<b>法</b> 五紀念中學	<b>中日秋田。</b>			
		家長簽署:_			
		家長姓名:_			
		家長聯絡電話:_			

二零二五年 月 日 請以 √ 表示所選項目

#### TWGHs C.Y. Ma Memorial College Activity Circular 130/24-25

# <u>Programme of Contextual Growth Mindset for Student Leadership (C.G.M)</u> <u>CGM-Leadership Training (Growth-Designer Certification Training Programme)</u> Admission notification

14th March 2025

**Dear Parents** 

The Programme of Contextual Growth Mindset for Student Leadership (C.G.M) aims to enhance the leadership skills of students and strengthen the relationship between the junior form students and the senior form students. It will be a whole year programme for S2-S5 students who are recommended by teachers. The training programme includes a three-day and two-night training camp from 2<sup>nd</sup> May to 4<sup>th</sup> May 2025. Please refer to the parent notice in April for details.

Please return the signed e-reply slip by 17<sup>th</sup> March 2025 (Monday). Please feel free to contact Mr Chin Ming Wing on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely

Chan Miu Ha

Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.